
Obecné zastupiteľstvo obce Rabča, Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, ul. Hlavná, s. č. 426 
 
ZÁPISNICA č. 3 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča, 7. 4. 2017  
(piatok), konaného na Obecnom úrade v Rabči  
 
Obsahuje: 
1. Pozvánka 
2. Prezenčná listina 
3. Zápisnica 
4. Uznesenie 
 
Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny. 
Neprítomní: Bc. Ľudmila Reštutíková, Bc. Jozef Oselský, poslanci OZ - ospravedlnení 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ Rabča 
Viera Pilarčíková, občianka obce Rabča 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
Tretie riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2017 otvoril 
starosta obce, Ing. Július Piták (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 
bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov. 
 
K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 
Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: PhDr. Augustín Piták a Mgr. 
Andrea Lubasová, poslanci OZ.  
 
K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 
Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu a to v zložení: predseda – Ing. Jozef Kovaliček, 
členovia: Pavol Kobyliak a Ján Maťuga,  poslanci OZ.   
UZNESENIE: 
ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 
Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 
Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 
SA – 0. Návrhová komisia bola schválená. 
 
K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča 
Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16 30 h.  bolo prítomných 9 poslancov z 11 všetkých 
poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. Zároveň 
predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  
 
P r o g r a m:   
1. Otvorenie; 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 
3. Schválenie návrhovej komisie; 
4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 
5. Schválenie  predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) za účelom 

realizácie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ  
v Rabči“; zabezpečenie realizácie projektu; zabezpečenie finančných prostriedkov na 
spolufinancovanie realizovaného projektu a zabezpečenie financovania prípadných 
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neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce; 
6. Rôzne;  
7. Interpelácia – Diskusia; 
8. Záver. 
 
Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu. Pripomienky zo strany poslancov 
k programu neboli žiadne.  
UZNESENIE: 
Poslanci program schválili.  
Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 5 - Schválenie  predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 
(ŽoNFP) za účelom realizácie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava 
vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“; zabezpečenie realizácie projektu; zabezpečenie 
finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu a zabezpečenie 
financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce; 
Starosta – uviedol, že k žiadosti o poskytnutie o nenávratný finančný príspevok na projekt: 
„Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“ je potrebné schváliť 
nasledovné uznesenie obecného zastupiteľstva obce Rabča a to:  
 
Aby obec Rabča predložila žiadosť o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) za účelom 
realizácie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ 
v Rabči“ v rámci výzvy na predkladanie ŽoNFP na zvýšenie kapacít infraštruktúry 
materských škôl pre špecifický cieľ 2.2.1 – Zvýšenie hrubej zaškolenosti detí materských 
škôl, kód výzvy: IROP-PO2-SC221-2016-10, ktorého ciele sú v súlade s platným územným 
plánom obce a platným programom rozvoja obce.  
Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Aby obec Rabča zabezpečila realizáciu projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ 
a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“ v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 
Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Aby obec Rabča zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného 
projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“ 
vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého nenávratného 
finančného príspevku (NFP) v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 
Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Aby obec Rabča zabezpečila financovanie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ 
a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“  prípadných neoprávnených výdavkov 
z rozpočtu obce Rabča.  
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Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Mgr. Lubasová – čo je neoprávnený náklad.  
Mgr. Kvasničáková – ak sa urobí niečo mimo projektu, alebo v rozpore s projektom.  
Pavol Kobyliak – môže sa stať aj to, že pre prácach dôjde k nepredvídaným okolnostiam. 
Mgr. Lubasová – opýtala sa, či to obec konzultovala aj s p. riaditeľkou.  
Starosta – áno aj s p. riaditeľkou aj s p. učiteľkami.  
 
K bodu číslo 6 – Rôzne  
Starosta informoval: 
• Poslancov o odoslaní e-mailu projektov bezpečnostných chodníkov v obci Rabča. V rámci 

tohto projektu je aj dažďová kanalizácia.  
 

K bodu číslo 7 – Interpelácia - Diskusia 
Mgr. Lubasová –  opýtala sa, či sú už urobené verejné WC v prístavbe kultúrneho domu.  
Starosta – ešte nie sú ukončené.  
Ing. Jurčák – uviedol, že dostal ústnu sťažnosť od jedného občana, či sa nedá stíšiť obecný 
rozhlas, lebo niektorí ľudia sú po nočnej a dosť ich to ruší.  
Prednostka – uviedla, že obecný úrad uvažuje o zavedení hlásenia správ len v určitú hodinu.  
Starosta – obec prejde postupne na elektronický rozhlas, je to ešte v štádiu príprav. 
Mgr. Lubasová – chce sa opýtať, či sa bude riešiť semafor v Gaceli.  
Starosta – je to ešte  v riešení a nie je to jednoduché z dôvodu povolenia z dopravného 
inšpektorátu.  Taktiež sa informoval o vyznačenie priechodov pre chodcov na ceste I. triedy. 
Má to zabezpečiť SSC.  
Viera Pilarčíková – upozornila na chodníky, napr. na nižnom konci je poklop pri starej pošte 
a treba ho opraviť. Prišla riešiť svoj úraz, ale bude ho riešiť  na budúcom zasadnutí OZ. Ona 
len chce povedať veci ohľadne úpravy ciest a chodníkov v obci a voľne pohybujúcich sa psov.  
Mgr. Prisenžňáková – sťažnosť p. Pilarčíkovej bude riešiť starosta a nie OZ.  
Viera Pilarčíková – deň pred úrazom volala, aby obecné služby posypali cesty. O vedľajšie 
cesty nie je postarané vôbec.  
Mgr. Čulová – problém bol v tom, že najskôr bol odmäk a potom prišli silné mrazy.  
Ján Maťuga – čo sa týka poklopov, treba to skutočne v obci skontrolovať, hlavne kde sú 
plechy.  
Ing. Jagnešák – poklopy v chodníkoch treba urobiť poriadne, lebo kým sa budú robiť 
bezpečnostné chodníky, tak prejdú možno 2 roky.  
 
K bodu číslo 8 – Záver 
Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil. Zasadnutie OZ ukončené o 18.00 h.   
 
Starosta obce, Ing. Július Piták    ................................................. 
Prednostka OcÚ, Mgr. Monika Kozoňová ................................................. 
Overovatelia: 
PhDr. Augustín Piták    ................................................. 
Mgr. Andrea Lubasová    ................................................. 
Zapísala Mgr. Eva Grancová   ................................................. 
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UZNESENIE č. 3/2017 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča 7. 4. 2017 
 
A. Berie na vedomie 
1. Informácie starostu obce Rabča. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

B. Schvaľuje 
1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda – Ing. Jozef Kovaliček, členovia – Pavol Kobyliak a Ján 
Maťuga, poslanci OZ. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
2. Program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
3.  Aby obec Rabča predložila žiadosť o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) za účelom 
realizácie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ 
v Rabči“ v rámci výzvy na predkladanie ŽoNFP na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských 
škôl pre špecifický cieľ 2.2.1 – Zvýšenie hrubej zaškolenosti detí materských škôl, kód výzvy: 
IROP-PO2-SC221-2016-10, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a 
platným programom rozvoja obce. ZA hlasovali: Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 
Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 
Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; 
PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
4. Aby obec Rabča zabezpečila realizáciu projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ 
a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“ v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. ZA 
hlasovali: Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 
Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 
Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
5. Aby obec Rabča zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného 
projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“ 
vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého nenávratného 
finančného príspevku (NFP) v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. ZA hlasovali:  
Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján 
Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
6. Aby obec Rabča zabezpečila financovanie projektu „Nadstavba a stavebné úpravy MŠ 



5 

 

a úprava vonkajšieho areálu MŠ v Rabči“  prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu 
obce Rabča. ZA hlasovali: Za hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 
Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 
Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga  t. j. 9  z prítomných 9 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL 
SA – 0. 

................................................. 
Ing. Július Piták, starosta obce 

 
 
Zapísal: Ing. Jozef Kovaliček, poslanec OZ a predseda návrhovej komisie 


